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Protokollsanteckning 
 
 
Sverigedemokraterna ställer sig på ett övergripande plan bakom ambitionerna om bevarad 
biologisk mångfald, vilket alltså inte nödvändigtvis innebär att arter ska fredas på individnivå. 
Ekonomin ska konstant ses över i syfte att öka intäkterna och hålla nere kostnaderna – i det 
uppenbara och lättförsvarade syftet att stärka stadens ekonomi till gagn för skattebetalare och 
alla dem som är beroende av stadens välfärd. 
  
Specifikt betonar vi att: 
  

1. Andelen skyddad skog, exempelvis genom frivilliga avsättningar, ska inte öka. 
2. Kommunen ska inte tanka förnybara drivmedel, vilket som regel innebär högre kostnader. 
3. En plan bör tas fram för hur skogens ekonomiska värde i kan utnyttjas på ett för samhället 

gynnsamt sätt. 
4. Meningen vid 2.5.2  Borås Stads alla verksamheter ska verka för att andelen ekologiska 

livsmedel ska motsvara nationella inköpsmål för ekologiska livsmedel. Står vi inte bakom i 
det ekonomiska läge som nämnden befinner sig i nu.  
 

 
För övrigt vill Sverigedemokraterna framhålla den potentiella synergin i att Borås Energi och miljö 
levererar miljövänlig energi genom förbränning av skogsrester. 
 
 
 
 

För Sverigedemokraterna, 
 
 

Björn Qvarnström (SD) Patrik Johansson  (SD) 
Ledamot  Ersättare  


